

CAMBRIDGE

JOURNALS

# Canadian Journal of Law and Society

# La Revue Canadienne Droit et Société

The Canadian Journal of Law and Society is committed to publishing innovative research that speaks to theoretical and empirical questions in law and society scholarship.

La Revue Canadienne Droit et Société (RCDS) se consacre à la publication d'études novatrices sur des questions théoriques et empiriques dans le domaine socio-juridique.



Published for the Canadian Law and Society Association  
Publiée pour l'Association Canadienne Droit et Société

[journals.cambridge.org/cjls-rcds](http://journals.cambridge.org/cjls-rcds)



CAMBRIDGE  
UNIVERSITY PRESS

**Subscriptions:** Annual subscription rates for Volume 28 (2013): Institutional subscription rates, print and online: US \$135.00 in the USA, Canada, and Mexico; UK £98.00 + VAT elsewhere. Institutional subscription correspondence and address changes should be sent to: Cambridge University Press, 100 Brook Hill Drive, West Nyack, NY 10994, USA, email [subscriptions\\_newyork@cambridge.org](mailto:subscriptions_newyork@cambridge.org), for customers in the USA, Canada, or Mexico. Customers elsewhere should contact: Cambridge University Press, The Edinburgh Building, Shaftesbury Road, Cambridge CB2 8RU, UK, email [journals@cambridge.org](mailto:journals@cambridge.org).

**Abonnement:** Prix de l'abonnement annuel au volume 28 (2013): abonnement institutionnel, version imprimée et en ligne: 135 \$ US aux États-Unis, au Canada et au Mexique; 98 GBP + TVA pour les autres pays. Prière d'envoyer toute correspondance relative aux abonnements institutionnels et les changements d'adresse à Cambridge University Press, 100 Brook Hill Drive, West Nyack, NY 10994, USA, adresse électronique [subscriptions\\_newyork@cambridge.org](mailto:subscriptions_newyork@cambridge.org), pour les clients résidant aux États-Unis, au Canada et au Mexique. Les clients d'autres pays sont priés d'utiliser l'adresse: Cambridge University Press, The Edinburgh Building, Shaftesbury Road, Cambridge CB2 8RU, UK, adresse électronique [journals@cambridge.org](mailto:journals@cambridge.org).

**Canadian Law and Society Association:** Membership in the Canadian Law and Society Association includes an individual subscription to the journal. To find out how to become a member please visit <http://acds-clsa.org/en/subscribe.cfm>

**Association canadienne droit et société:** La cotisation versée à l'Association canadienne droit et société donne droit à un abonnement individuel à la revue. Pour devenir member veuillez svp visiter <http://acds-clsa.org/fr/subscribe.cfm>

**Permissions information:** All rights reserved. No part of this publication may be reproduced, in any form or by any means, electronic, photocopying, or otherwise, without permission in writing from Cambridge University Press. Policies, request forms and contacts are available at: <http://journals.cambridge.org/action/rightsAndPermissions> Permission to copy (for users in the USA) is available from Copyright Clearance Center <http://www.copyright.com>, email [info@copyright.com](mailto:info@copyright.com).

**Information sur les permissions:** Tous droits réservés. La reproduction de cette publication, en partie comme en entier, n'est autorisée sous aucune forme ou aucun moyen, électronique, photocopié ou autre, sans la permission écrite de Cambridge University Press. Pour plus d'informations, les formulaires de demande et les coordonnées nécessaires, rendez-vous à l'adresse web suivante: <http://journals.cambridge.org/action/rightsAndPermissions> Le droit de copie (pour les utilisateurs aux États-Unis) peut être autorisé par le *Copyright Clearance Center* <http://www.copyright.com>, email [info@copyright.com](mailto:info@copyright.com).

**Advertising:** To advertise in the journal email [journals\\_advertising@cup.org](mailto:journals_advertising@cup.org) or telephone +1 (212) 337 5053 in the USA, Canada or Mexico; email [ad\\_sales@cambridge.org](mailto:ad_sales@cambridge.org) or telephone +44 (1223) 325083 in the rest of the world.

**Publicité:** Pour publicité dans la revue adresse électronique [journals\\_advertising@cup.org](mailto:journals_advertising@cup.org) ou téléphone +1 (212) 337 5053 pour les clients résidant aux États-Unis, au Canada et au Mexique; adresse électronique [ad\\_sales@cambridge.org](mailto:ad_sales@cambridge.org) ou téléphone +44 (1223) 325083 pour les clients d'autres pays.

**Joanna Sweet**

Equality, Democracy, Monogamy: Discourses of Canadian Nation Building in the 2010–2011 British Columbia Polygamy Reference

**Katrin Roots**

Trafficking or Pimping? An Analysis of Canada's Human Trafficking Legislation and its Implications

**Chris Bruckert and Stacey Hannem**

Rethinking the Prostitution Debates: Transcending Structural Stigma in Systemic Responses to Sex Work

**Shiri Pasternak, Sue Collis, and Tia Dafnos**

Criminalization at Tyendinaga: Securing Canada's Colonial Property Regime through Specific Land Claims

**André Cellard, Élise Chapdelaine, et Patrice Corriveau**

« Des menottes sur des pansements » : La décriminalisation de la tentative de suicide dans les tribunaux du Québec entre 1892 et 1972

---

## **Book Reviews / Comptes-rendus**

**Cambridge Journals Online**

For further information about this journal  
please go to the journal web site at:  
[journals.cambridge.org/cls](http://journals.cambridge.org/cls)



**CAMBRIDGE**  
UNIVERSITY PRESS